
 
 
 
 
 

Raadsinformatiebrief 

 

 

Behandeling in commissie 

Niet van toepassing 

 

Kennisnemen van: 

Aangepaste planning van bedrijventerreinenvisie Meierijstad 

 

Aanleiding 

Als Meierijstad  hebben we bedrijvigheid hoog in het vaandel. Een groot aandeel van deze 

bedrijvigheid is gevestigd op bedrijventerreinen. Om in te kunnen spelen op toekomstige 

ontwikkelingen stellen we een bedrijventerreinenvisie op. Tot dusver is onderzoek gedaan naar 

het huidige functioneren van de bestaande bedrijventerreinen. De bevindingen zijn overwegend 

positief: 

 

- Circa 50% van de werkgelegenheid in Meierijstad is gevestigd op bedrijventerreinen. Dit is 

relatief veel. 

- De leegstand op terreinen is relatief laag (circa 5%). 

- De terreinen in Meierijstad scoren overwegend positief ten opzichte van vergelijkbare terreinen 

in de regio op de componenten werkgelegenheid, vastgoed en ruimtelijke kwaliteit. 

- Ondernemers scoren hun bedrijventerrein gemiddeld met een 7,7. 

- We verwachten in de komende 5 jaar een uitbreidingsvraag van 7,4 hectare van bedrijven die de 

enquête hebben ingevuld. Dit is dus nog exclusief vraag van buitenaf en van bedrijven die de 

enquête niet hebben ingevuld. 

- Bedrijven met een verplaatsingswens willen het liefst in de eigen kern, maar in ieder geval in 

Meierijstad blijven. 

- Uit enquête en interviews bleken vier centrale thema’s relevant te zijn: Vestigingsklimaat van de 

bestaande terreinen, uitbreidingsruimte voor lokale ondernemers, (solitaire) bedrijvigheid in het 

buitengebied en zwaardere bedrijvigheid. Deze thema’s worden uitgediept in de 

bedrijventerreinenvisie.  
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De uitgebreide rapporten zijn bijgevoegd als bijlage bij deze brief. 

 

Bij het opstellen van de visie op bedrijventerreinen willen we graag gebruik maken van de nieuwe 

behoefteprognose van de provincie. Deze komt echter eind oktober pas beschikbaar. Omdat we 

voor het opstellen van de visie een uitgebreid participatietraject willen inzetten is het niet mogelijk 

om de nieuwe bedrijventerreinenvisie aan u voor te leggen in de raad van 20 december 2018, 

zoals nu opgenomen in de bestuurlijke planning. We willen er graag voor kiezen om deze visie ter 

besluitvorming aan u voor te leggen in het tweede kwartaal van 2019. De wet Arhi is op dit 

onderwerp niet van toepassing, omdat we op dit moment geen bedrijvenbeleid kennen.  

 

Zoals aangegeven wordt u actief geïnformeerd en betrokken bij de visie. De komende periode 

staat in het teken van informatie ophalen bij diverse betrokkenen. Dit wordt gedaan op drie 

verschillende ondernemersavonden in november. Begin 2019 worden de eerste bevindingen en 

richtingen van de visie aan de gemeenteraad gepresenteerd in een beeldvormende avond.  

 

Kernboodschap 

De bedrijventerreinenvisie Meierijstad wordt in het tweede kwartaal van 2019 voorgelegd aan de 

gemeenteraad, in plaats van op 20 december 2018. 

 

Communicatie 

Het bedrijfsleven is, via het POM, direct betrokken bij en op de hoogte van de looptijd van dit 

traject. 

 

 

Participatie 

Mede door de participatie van stakeholders loopt het proces vertraging op. In ieder geval drie 

sessies met ondernemers staan op de planning om input op te halen. 

 

 

Duurzaamheid 

Er wordt gekeken naar hoe duurzaamheid een concrete rol kan krijgen in de 

bedrijventerreinenvisie. 

 

 

Financiën 

Deze wijziging in de bestuurlijke planning heeft geen financiële gevolgen. 

 

 

Planning 

De nieuwe bedrijventerreinenvisie wordt in het tweede kwartaal van 2019 aangeboden aan de 

gemeenteraad. 
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Bijlage(n) 

1. Functioneren en behoefte bedrijventerreinen Meierijstad, deelrapport: Marktgerichte, 

objectieve beoordeling van uw bedrijventerreinen 

2. Functioneren en behoefte bedrijventerreinen Meierijstad, deelrapport: actuele analyse 

marktvraag bedrijfsruimte 

 

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 

  

 


